
JUDE,TUL ARGES
CONSILruL LOCAL AL COMUNET BE,REVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi27.ll.2D20 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul
linerii qedinlei ordinare de lucru.

$edinfa incepe la ora l2o0 , participi 13 consilieri din 13 in funclie . La qedinld
participd,d-l primar Proca Florin Bogdan gi 4 invitali.

$edinla este legal constituitd, aceasta a fost legal convocatl de primarul
comunei Berevoegti prin adresa nr 6199120.11.2020.

Preqedintele de qedin!6 este d-1. consilier Badea Vasile Robert care ia loc la
prezidiu Ei prezintd proiectul ordinii de zi :

l.Prezentarea procesului verbal de la qedinta anterioari, prezinti
domnul secretar general Ilie Scarlat.

2.Proiect de hotirffre privind aprobarea Regulamentului de organizare
qi funcfionare al Consiliului local al comunei Berevoegti.

3.Proiect de hotirire privind stabilirea impozitelor gi taxelor locale
pentru anul202l, in comuna Berevoegti, jude{ul Argeg.

4.Proiect de hotirire privind aprobarea rectificirii bugetului general
centralizat al comunei Berevoeqti, judetul Argep.

S.Proiect de hotirfire privind montarea unui sistem de supraveghere
video pentru optimizarea transportului maginilor grele pe drumul comunal
DC3 gi pentru stafia de epurare.

6.Proiect de hotlrfire privind acordarea unui ajutor de urgen(I familiei
domnului Negescu Silviu, in vederea reconstruirii locuin(ei distruse,ca urmare
a incediului produs in data de 01.10.2020

T.Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 7 puncte qi este aprobat in
unanimitate.

Se trece lapct.1 la care d-l secretar general prezintdprocesul verbal al qedinlei
care s-a desfEqurat in data de 02.II.2020.
Nefiind discutii este supus la vot procesul verbal qi este aprobat in unanimitate
2. Proiect de hotirffre privind aprobarea Regulamentului de organizare gi
funcfionare al Consiliului local al comunei Berevoegti.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , expunerea de motive a primarului comunei
Berevoeqti , raportul de specialitate qi anexa proiectului .Prezint6 d-l secretar Ilie
Scarlat.
D-l Secretar:Anul acesta odat[ cu noile alegeri avem obligalia sd revizuim
Regulamentul de organizare si functionare al CL. in cantlin care dvs. pentru buna



funclionare a qedinlelor, aveli de adus amendamente ,v[ rog sI venili sd faceti

proprr.ri.Oricl insiitulie funclione azd dupd un regulament de organizate 9i nu

putem funcliona fbrd el in bune condilii'
D-l Pduna:Acest regulament este foarte bine intocmit.

D-l Busuioc:o prop-rrn"r.: la pregedinlii de qedin!6 in ouG 57 spune c[ poate s[ stea

3 luni de zile,nu ar fi mai u$or, mai bine, ca un preqedinte de qedinli sd fie 3 luni?

D-l Secretar:Da, se Poate.
D-l Mazilu:Este mai flexibil mandatul pentru o lun[.

Se supune la vot propunerea d-l Busuioc 9i este respinsa.

;:fiffi,i" r.gat"ra cu ora desfrguririi qedinfei de consiliu.Avdnd in vedere c[

unii dintre noi avem serviciu, am dtri s[ modificdm ora de desf6gurare a gedin]ei de

consiliu, am proprme undeva la ora 17,oo'

D-l Secretar:Poate c6 in timpul gedinlei avem n6voie de personalul specializat din

primdrie , nu pot sd- i oblig sd stea la gedinte!

D-l Badea:De ce, sunt obligati?!

D-l primar:$edinlele .ru, il ora l6,am dat o dispozilie in acest sens ,sd participe Ia

qedin{ele a. .orrriti, personalul din aparatul de.specialitate al primarului'Am primit

adres[ de la prefecturd s6 revoc ur"urta dispozilie pentru c6 nu exist[ obligativitate

ca personalul s5 particpe la gedinlele consiliului Local.Propunerea mea este ca

q.din1.l. de consiliu tolal s6 he in programul de lucru al executivului'

b-l P*a,Atunci sd fie 8-830.

;-i;;J;;'i" urt. localit{i qedin{ele ordinare sunt convocate dupd ora 16,oo'

D-l Schioapa:$edinlele au oscilat intren orele 12,oo-14,oo.

D-l primar:$edinpll de Consiliu Local sd fie in programul de lucru al executivului'

D-lPand:Deci ,nu se Poate la 830?

D-l Secretar:Nu, nu este rezonabilI propunerea'

D-l Mazilu:Eu Propun ora 14,oo'

se supun la vot proprrr.rile qi se stabileqte ora 14,oo pentru desfbqurarea qedinlelor

ordinare ale Consiliului Local Berevoqti'

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot6r6re qi cu

unanimitate de voturi pentru 1is1 este adoptatl H.C'L' Berevoeqti nr'3 din

27.11.2020.
3. Proiect de hotirflre privind stabilirea impozitelor qi taxelor locale pentru

anul 202lrin comuna Berevoegti, judeful Argeq'

Sunt prez.r,tut*-proiectul de hotarare , exprxxerea de motive a primarului comunei

Berevoeqti , ,upoi*f de specialitate gi anexa proiectului .Prezint[ d-na contabil

Cotescu Diana.
D-na Cotescu:Avem un amendament la expunerea de motive a domnului primar la

art.8 "se aproba majorarea impozitelor 9i taxel0r l0cale conform ar1'489 alin 4 qi 5

din Legea zzl pivindCodul piscal cu rata infla{iei de 3,87o" 9i nu cu Soh'



,{ D-l Badea:Din ce a1i citit acum, alt[ expunere de motive?
D-na Cotescu:Cdnd am citit hotirdrea la art.8 am spus ci se va modifica .Art.S
prevedea c[ taxele gi impozitelor se vor majora cu SYo.D-l primar a venit cu un
amendament ,sd fie majorate taxele qi impozitele locale doar cu rata inflatiei de
3,8%.impozitul pe maqini cu capacitateamai mare de l2t nu s a indexat nici mdcar
cu rata inflaliei pentru c[ acestea nu se indexeazd.Alte impozite qi taxe speciale cum
ar frtaxade ap[ gi gunoi la fel nu le am indexat.Am indexattaxape clddiri, teren gi

magini mai mici de 12 t.
D-l P[una:Am dataviz favorabil gi vreau s[ v[ spun cd,I{ora 11,oo am primit
materialul de qedint[ modificat.Este un lucru bun cd executivul s a gdndit sE nu
m6reascd taxele gi impozitele locale
D-l Badea:Dvs. considerali ca este un lucru bun?
D-l Pduna:Este un lucru bun cI nu s au mdrit.Y/ 
D-l Badea:Gradul de colectare de anul trecut cum a fost?
D-na Man:78Yo
D-l Busuioc:AveJi s[ ne prezentafi gi noul o situalie pe sate, pe zone, cum s a colectat
sau o situafie cu persoanele care nu au achitat?
D-l Badea:Sunt persoane care nu au plEtit anul trecut, acum 2 ani, taxe gi impozite?
D-na Man:Da, sunt
D-l Badea:Din punctul dvs de vedere care au fost motivele pt care nu au plitit taxele
gi impozitele, sunt sdraci?
D-na Man:Sunt qi slraci qi bogati, mpi mul1i bogafi.
D-l Badea:Aici e o problemd, noi stabilim tare gi impozite pentru oamenii buni,
congtiincioqi care plStesc ta<e qi impozite gi dac6 sunt oameni, persoane devazd"cxe
nu pl6tesc ta<e qi impozite atunci este o mare problemd.Peni la urmd e o datorie
cetIleneascd de a pl[ti tale gi impozite.
D-na Man:Am sd v[ scot lista de r6migit[ in urmdtoarea gedintS.

\/ D-l Badea:Era bine sd o avem acum, si vedem acele persoane de vazdcare nu plEtesc
taxe gi impozite.Din taxe qi impozite funclioneazi institufiile.
D-na Man:Puteli s[ mi intreba{i , ii gtiu pe toti cei care nu au pl6tit.
D-l Primar:Dar nu este vorba cd nu plStesc, nu au pl5tit pe anul trecut dar nu
inseamnd c[ nu vor p16ti, pentru ci existl reglementdri legale prin care ii aduci la
cunoqtint[ fiecdrui cetdlean cdare de plat6.
D-l Badea:Sunt persoane care nu au pl[tit de ani de zile?
D-na Man:Nu mai mult de 5ani.
D-l Badea:Vreli sd spunefi c[ existd persoane care nu au pl6tit pe 2-3 ani?
D-na Man:Da
D-l Badea:Atunci este o mare problemd!
D-l Primar:De ce este o mare problem6?
D-l Badea:VI simfi-ti cumva cu musca pe ciciul6?



D-na Man:D-l primar este la zicu impozitele
D-l Primar:Dac[ nu au pldtit exist[ misuri legale, s au luat toate m[surile.
D-lBadea:Cesaf[cut?
D-na Man:Somafii gi titluri executorii.
D-l Badea:Dati mi2-3 persoane.Exist[ din familia Proca?
D-na Man:Nu.Am sd v[ aduc lista de r[mdqi16.
D-l Badea:Fat5 de anul trecut numdrul de dosare de ajutoare sociale amal. crescut
sau nu?
D-na figdnil[:A mai crescut. i
D-l Badea:Cu cdt?
D-l Busuioc:Cdte am avut anul trecut gi cdte avem acum?
D-na lig6nil*Nu pot sI vd spun acum, data viitoare am sd vd spun.Dacd imi
solicitali dinainte vi spuneam acum.
D-l Badea:Taxa de salubri zare de 7 lei,fin minte c[ acum 2 ariam adus in discutie \'
posibilitatea ca acelor persoane care nu li se ia gunoiul de la poart[ sd pldteasci mai
pulin
D-na Man:Da ,aceiapldtesc 6 lei
D-l Badea:Adicd ascdzrtt cu un [eu?
D-na Man:Da
D-l Badea:in rest toate persoanele pldtesc gunoi?
D-na Man:Da
D-l Badea;7 leimi se pare prea mult.
D-l Primar:Adeviratele probleme din primlrie: ne confruntdm cu colectarea acestor
douitaxe ,de gunoi gi de ap6, unde 50Yo drnpopulatie pldtesc foarte greu.Noi suntem
obligati sd cofinantdm aceste servicii din bugetul local w S|Yo.Alimentarea cu ap[
gi salubrizarea inseamn[ undeva LaZ mi\iarde de lei.in viitorul apropiat o s[ vI
propunem s[ infiintdm o sociatate comercial[ cu personalitate juridicS, sd fie
memebru fondator Consiliul Local gi sd delegim aceste servicii c[tre aceasti v
societate.Nu ne mai permitem s5 venim cu aceast[ cofinantare de2 miliarde pentru
cei care nu pldtesc apa $i gunoiul.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[r6re qi cu
9 voturi pentru gi 4 abfineri (d-l Badea Vasile Robert, d-l Busuioc Gheorghe, d-
I PanI Iancu gi dJ Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.4 din
27.11.2020.
4.Proiect de hotirflre privind aprobarea rectificlrii bugetului general
centralizat al comunei Berevoegti, judeful Argeg.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , expunerea de motive a primarului comunei
Berevoegti , raportul de specialitate gi anexa proiectului .Prezint[ d-na contabil
Cotescu Diana.
D-l Busuioc:La iluminat vreau sI mi facefi o situalie ,pe sate, pe zone, c6t se pliteqte?



D-l Mazilu:Avem situalie.Acum pl6tim mai pu}in.
D-na Cotescu:Pl6tim in jur de 2000-3000 lei/lund la iluminatul public.
D-l Schioapa:Ajutorul care il acordlm lui Negescu, ii d6m cash sau cum?
D-l Primar:Prin virament bancar iar el este obligat sd ne aducd la cunogtinld cum a
cheltuit aceqti bani, cu documente.
D-l Badea:D-l Negescu ce trebuie sd mai fac6 acolo, am vdntt c[ a ridicat pere]ii,
suma este prea mare pentru bugetul nostru.
D-l Primar:Acoperigul, interioare, nu este mare suma.
D-l Busuioc:La SVSU era ceva programt s[ se ia, ce s a intdrhplat de s au diminuat
banii?
D-l Primar:Erau bani pentru salarii, contribulii, au rdmas bani neutilizali.

Nemaifiind discu{ii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre gi cu
9 voturi pentru gi 4 abfineri (d-l Badea Vasile Robert, d-l Busuioc Gheorghe, d-

-' I Pani Iancu gi d-I Schioapa Daniel) este adoptati H.C.L. Berevoeqti nr.5 din
27.11.2020.
S.Proiect de hotlrire privind montarea unui sistem de supraveghere video
pentru optimizarea transportului maginilor grele pe drumul comunal DC3 gi

pentru statia de epurare.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , expunerea de motive a primarului comunei
Berevoe;ti gi raportul de specialitate .Prezintd d-l secretar Ilie Scarlat.
D-l Busuioc:Ce se specific6 in adresa nr.3395?
D-l Primar:Ne aduce la cunogtint[ c[ au terminat lucrdrile la statia de epurare qi

urmeazd s5 o predea.
D-l Pand:Este finalizatd in totalitate?
D-l Primar:Da, trebuie sd punem camere de supraveghere acolo, nu ne permitem si
pl[tim un pazric.
D-l Busuioc:D-l Pduna este cel mai vechi consilier gi I aq intreba dacd a existat vreo

v,- hotdrdre de eliminare a indicatoarelor, a semnelor de circulatie?
D-l Pduna:A fost o hotdrdre prin care s a interzis inclusiv circulatia c5rulelor.Aceastd
hotdrdre s a dat in momentul in care s a frcut drumul de centurd qi s a dat in folosinld
acest drum.
D-lPani:La trecerea de pietoni de la qcoald trebuie puse camere de supraveghere.
D-l Badea:Se vor monta aceste semne, indicatoare ;ce se intdmpl[ cdnd nu se vor
respecta aceste semne?
D-l Primar:Polilia le va da amendd.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre qi cu
unanimitate de voturi pentru (13) este adoptati H.C.L. Berevoegti nr.6 din
27.1t.2020.
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6.proiect de hot'rflre privind acordarea ,f i. 
aiutor *. Yt9:"tr 

familiei

domnului N.g.r.i'iilil, io r.ouil, ,..""raruirii locuinfei distruse 'ca 
urmare

;'ffi dilff#il",1*$'J,l;ll:li.o,"p:.,-1,,o,nro-ieclldehotrrireqicu

unanimitate de ""irri 
pentru tirj .rl" aioptata tt.c.r,. Berevoeqti nr'7 din

ii.rr.zozo.
T.Diverse'
D-l Busuioc:pentru apa potabil', ilumin at, dacdse intflmpl, ceva 'pe 

cine sunlm?

;-iil;;;,re a-iviceprimal' pe d-l primar'

DJ Busuio''v'"ut' 'a 'aa 
qi eu n1oi.e11t^9:3 

canilrzare'

Blffililr,ff tllJxrtH1lffi#"-r'"::["ilf ."S,L"ilTipBrinzarutn
campania uu" iir".lr;^;;* r*urlilrn ga'it f93rte multe case noi' au autorrzalre'

;;",6r. u"a",,i[;ii$:,] *#i:ffff1i,"ffi3 
" e,"1,.1,u,': 

,p.ru, eu o si 
I

O-i Ptirnut:Da'Dacd d-l Busuroc

r'spund oficiar iar cel care pune ,.*";il a-rrr r-*iriitu Brinzaru intocmegte acel

risPunds'
D-r secretar:Am observat !a it multe dintre gir":uir" qv1 s9r'"rl]li rdspunsuri la

diverse probleme,imediat. "rr"rJff$;;i;iltt*t'ei 
primarului si pe loc qr rn

il1t'Jl,ffi bj,q'T,TTffff; 
::"""aceastdmaqini

rffi xil#sJ,1T*1*$*t**""1$J:x:l'1ffi;llheipubrice24din24
ore.Dup[ oru 1'6,oo. eu m[ 9:lr.r;;, 

in interes-dt;;;';i" ,a diverse orobleme'Dac'

tot mont[m aceste camere qi r.r?ri'Jtio;* it'ftt"l;tffi]'r ae c;ntur6 vreau s6 vl

g,nditi c6 er1 ;#;;;;i, pri**'in 2,l2u* ^ut'Iii" 
vedere o taxl de peiai care

la momentur acesta .rt. ,.rrp"ffia, .* 
-n",arar. J. consiliu Local'Eu propun sa

d6m o taxa de peiaj/m3 pentru toli cei care t grpJnu *"o11 lemnos la noi prin

comun6.O ,*a a. p"iuj 1f. ro#I#t;;;ita rf nivelul localit,lii noastre'

Nemairrind disculii rr 
'$ffi*al--"'ii;;'";;i""1e dL qedinl, declard

inchise lucrdrile acesteia'

qtdi"l" tt ilthti" i":""'t orei 15oo'

Drept pentru care s-a t"i'J*^ pl'*tor proces verbal'

Pre;edinte d'e ;edinld' --
BADEAVASILE ROBERT

Secretar general'

SCARLAT\ILIEYA
-J/


